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Készült Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2024. november 14. napján tartott 
képviselő-testületi üléséről.

Testületi ülés helye: Városháza Tanácskozóterme
7370 Sásd, Dózsa György utca 32.

Jelen vannak: Dr. Jusztinger János polgármester, Pintér Gábor alpolgármester, Győri-
Korom Viktória, Rabb Győzőné, Székely Szilárd, Urvald Péter 
képviselők, Koszorús Tímea jegyző, Nagy Lajos László pénzügyi 
irodavezető, Tollár Mónika jegyzőkönyvvezető.

Igazoltan távol: Takácsné Somogy vári Mária képviselő

Dr. Jusztinger János polgármester köszöntötte a képviselő-testületet és a meghívott 
vendégeket. Megállapította, hogy a képviselő-testület 6 fővel van jelen, az ülés határozatképes, 
majd azt megnyitotta. Tájékoztatta a testületet és a megjelenteket, hogy az SZMSZ értelmében 
a képviselő-testület üléséről hangfelvétel készül.
Javasolta, hogy a meghívóban kiadott 11./ napirendi pontot vegyék le a tárgyalandó napirendi 
pontok közül. Továbbá 8./ napirendi pontként tárgyalják még meg:

-  Sásd, Dózsa Gy. u. 2. szám alatti ingatlanra vásárlási szándék bejelentése. 
Megkérdezte, van-e valakinek más napirendi javaslata.
További javaslat nem hangzott el, a képviselő-testület az alábbi napirendi pontokat fogadta el:
1. / Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között

átruházott hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

2. / A lakáshoz jutás támogatásáról szóló rendelet felülvizsgálata, lakhatási támogatás
bevezetése közszolgálati dolgozók részére 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea j egyző

3. / A Sásdi Rendőrőrs részére helyiség biztosítása, közigazgatási szerződés megkötése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús T ímea j egy ző

4. / Sásd Városgazdálkodási Nonprofit Kft. ügyvezetői álláspályázat meghirdetése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

5. / Fogorvosi rendelő működtetésének aktuális kérdései
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

6. / Páléi dűlő áramellátása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

7. / Sásd, Rákóczi út 3. szám alatti volt bölcsődei ingatlanrész hasznosítása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea jegyző
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8./ Sásd, Dózsa Gy. u. 2. szám alatti ingatlanra vásárlási szándék bejelentése 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

9.1 Mecsek-Dráva Társulási Tanácsba tag delegálása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

10. / Szíjártó Tibor sásdi lakos vételi ajánlata
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

11. / Sásdi Római Katolikus Egyházközség támogatása, sekrestye felújítása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

12. / Polgármester szabadság ütemtervének jóváhagyása
Előadó: Koszorús Tímea jegyző

13. / Beszámoló a Népjóléti Bizottság átadott szociális hatáskörben hozott döntéseiről
Előadó: Rabb Győzőné a Népjóléti Bizottság elnöke

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta, hogy a testület zárt ülés keretében tárgyalja a 
13./ napirendi pontot, mivel önkormányzati hatósági ügyekről van szó.

Napirendek tárgyalása:

1./ Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés 
között átruházott hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb 
eseményekről
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a legutóbbi testületi ülésük 2024. 
szeptember 27. napján volt. Szeptember 28-án került megrendezésre a Vidám Kórusok 10. 
jubileumi találkozója. Nagyon színvonalas rendezvényen vettek részt, ami a városnak egy 
nagyon fontos kulturális eseménye. Megköszönte Pintér Gábor alpolgármester úrnak, 
ötletgazdának a kiváló szervezését.
Pintér Gábor alpolgármester megköszönte mindenkinek az ebben nyújtott segítségét.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a városban szeptember 30-án és október 
1-én volt a lomtalanítás. Szeptember 30-án a testület rendkívüli ülés tartott a TOP PLUSZ- 
1.2.1-21-BA1-2022-00018 és TOP_PLUSZ-1.2.1-21-BA1-2022-00019 azonosítószámú 
pályázati projektek keretében lefolytatott közbeszerzési eljárás eredményhirdetése tárgyában. 
Elmondta, hogy az eredményhirdetéseket követően a kivitelezési szerződések megkötésére 
kerülhet sor. Elmondta, hogy az elmúlt napokban a munkaterületek átadására is sor került az 
„Élhető település kialakítása Sásdon” című projekt helyszínein, ami a szoborkert, a Jókai utcai 
sporttelep hátsó része és futókör rekortán borítása, ez utóbbi munkaterület még nem került 
átadásra. A harmadik helyszín a Közösségi Ház, melynek felújítására csak nyáron kerülhet sor. 
Várhatóan az új orvosi rendelő építése is hamarosan megkezdődhet, bízik abban, hogy a jövő 
év elején sor kerülhet az alapkő letételére.
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November 13-án értesítették az érintett utcák lakosait az utcájukban található csapadékvíz
elvezető hálózat fejlesztésének előkészítő munkálatainak megkezdéséről. A tényleges 
munkavégzés november 18-án kezdődik és valószínűleg 2025. március 15-ig befejeződik. 
Ezügyben kérték a lakók türelmét és megértését az esetleges kényelmetlenségekért. Nagyon 
fontos beruházásról van szó. Folyamatban van a Nagyvárad utca és a környező utcákat érintő 
csapadékvíz-elvezetési projekt lezárása, ennek a műszaki átadás-átvételére még nem került sor. 
Október 3-án Dr. Péter Lilla fogorvossal személyesen tárgyaltak a Városházán. A fogorvos 
jelezte akkor és azóta már több alkalommal is, hogy a fogorvosi szék elromlott. Erről külön 
napirendi pontban tárgyalnak majd. Köszöntötte az időközben a testületi ülésre megérkezett 
Merk Zsolt ügyvezetőt és Orsós Józsefet, a Baranya Vármegyei Cigány Nemzetiségi 
Önkormányzat elnökét.

Orsós József a Baranya Vármegyei Cigány Nemzetiségi Önkormányzat elnöke elmondta, 
hogy 2024. november 11-én történt a megválasztása. Megköszönte Dr. Jusztinger János 
polgármester úr támogatását, aki nagyon sokat tett annak érdekében, hogy ott lehessen, ahol 
lennie kell. Külön megköszönte Dr. Kajdon Béla úrnak, aki részt vett az alakuló ülésen. 
Tájékoztatta a testületet arról, mivel a Baranya Vármegyei Cigány Nemzetiségi Önkormányzat 
elnökének megválasztották, ezért a Sásd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöki 
posztjáról összeférhetetlenség okán le kellett mondani. Az elnöki feladatokat Király Tamás 
Dávid képviselő látja el november 1-től.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy október 3-án Koszorús Tímea jegyző 
asszonnyal meglátogatták a Sásdi Agro Zrt. újmajori tehenészeti telepét, ami pályázati forrásból 
újult meg az elmúlt évben. Elmondta, hogy egy teljesen automatizált telepről van szó, ahol az 
állatok jólétével kapcsolatban minden munkafolyamat robotizálva van, hihetetlen modem 
technikát láthattak. Megköszönte ügyvezető úr meghívását, egyben gratuláltak a sikeres 
beruházáshoz. A beszélgetés során jegyző asszonnyal közösen felhívták az ügyvezető figyelmét 
arra, hogy a déli irányban határos fasort újra kell telepíteni, ami megritkult az elmúlt években. 
Tudni kell, hogy ennek az üzemnek a működése a kapacitásánál fogva szaghatások 
kibocsátásával jár, ezért is szükséges az ottani védő fasort bővíteni, hogy az újtelepi lakók 
nyugalmát ne zavarja.
Ugyanezen a napon járt a hivatalban Forgács Sándor ökölvívó edző Dombóvárról, aki Sásdon 
edzéseket tartana, mert úgy tűnik, hogy lenne igény erre a sportra. Még körvonalazódik, hogy 
a Sportkör szakosztályaként vagy külön indulna majd ez a sport. A beszélgetés során szóba 
került, hogy heti három alkalommal lenne edzés a Közösségi Házban vagy a Sásdi Általános 
Iskolában, ahol jelenleg már folyik az igényfelmérés. Várják a visszajelzéseket, abban az 
esetben, ha 10-12 fő igénylő lenne, akkor elindulna az edzés, amihez kb. 500 eFt-os támogatást 
kéme, amiből az induláshoz szükséges eszközök kerülnének megvásárlásra. Elmondta, hogy az 
igényfelmérést követően a testület elé visszahozza megtárgyalásra.
Október 7-én Merk Zsolt és Dr. Kajdon Béla a Társadalmi Esélyteremtési Főigazgatósággal 
kialakított együttműködésük keretében Sellyén megtekintették a zöldségfeldolgozó üzemet. A 
TEF főigazgatójával arról beszéltek, hogy esetleg Sásd is bekapcsolódna ebbe a projektbe, így 
tudnának munkahelyet teremteni Sásdon. Egyelőre arra jutottak, hogy az ott működő üzem 
Sásdon nem kompatibilis, így azt nem tudják megvalósítani, de keresnek más együttműködési 
lehetőségeket.
Sásd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata és Sásd Város Német Nemzetiségi 
Önkormányzata október 8-án, majd október 10-én Sásd Város Önkormányzatának Képviselő
testülete tartotta alakuló ülését.

3



Október 11-én megalakult a Baranya Vármegyei Cigány Nemzetiségi Önkormányzat, ezen a 
napon tartották alakuló ülésüket, ahol Orsós Józsefet választották meg elnöknek, akinek ezúton 
is szeretettel gratulált és bízik abban, hogy az ő abszolút megérdemelt elnökké választásából 
nem csupán a sásdi, hanem a környékbeli roma nemzetiségű polgárok is profitálnak. Biztos 
abban, hogy elnök úr majd úgy vezeti a Baranya Vármegyei Cigány Nemzetiségi 
Önkormányzatot, ahogy azt váiják is tőle, hiszen abszolút alkalmas jelölt volt a pozícióra. Úgy 
gondolja, hogy a Baranya Vármegyei Cigány Nemzetiségi Önkormányzat jól döntött az elnöki 
választásban. Személy szerint nagyon sokat lobbizott az ügy érdekében. Úgy érzi, hogy nem 
kerülhetett volna erre sor, hogyha az a munka, amit Orsós József itt a sásdi nemzetiségi 
önkormányzat élén az elmúlt sok-sok évben elvégzett, ne lett volna olyan kiváló, és ne lett volna 
olyan híre megyeszerte, sőt akár országosan is, legfőképpen Sásd Város Önkormányzatával 
való együttműködésnek. Több helyről hallotta már elnök úr abszolút példás és lelkiismeretes 
munkáját, és ennek a munkának lett most egy méltó elismerése a megyei elnöki pozíció. 
Tudomása szerint ilyen még nem volt sásdi viszonylatban nemcsak a roma nemzetiség, hanem 
a német nemzetiséget illetően sem, tehát ez abszolút mérföldkő, amihez ismételten gratulált, és 
nagyon jó munkát kívánt a következő évekre.

Orsós József a Baranya Vármegyei Cigány Nemzetiségi Önkormányzat elnöke
megköszönte az elismerő szavakat. Külön megköszönte Sztojka Attila államtitkár úrnak és Dr. 
Horváth János főigazgatónak az elnöki megválasztásához nyújtott segítségüket. Elmondta, 
hogy államtitkár úr megígérte, segíteni fog nemcsak Baranya megyében, de Somogy megyében 
is, mert úgy látja, hogy az elmúlt 15 évben szinte nem történt semmi ezekben a megyékben. 
Bízik abban, hogy a közeli jövőben több minden pozitív irányba mozdul és hatékonyan végzik 
majd munkájukat.

Dr. Jusztinuer János polgármester elmondta, hogy október 12-én szombaton termelői piacot 
tartottak, ami nagyon jól sikerült. Tájékoztatta a testületet, hogy a Városháza titkársága, illetve 
a titkársághoz kapcsolódó polgármesteri és jegyzői irodahelyiségek felújításra kerültek, további 
tervek között szerepel a folyosó kifestése is. Emellett két új klímát telepítettek a pénzügyi 
irodavezető irodájába és a konyhába, amivel fűteni is lehet a helyiségeket. Erre nagy szükség 
volt, hiszen a fűtésrendszer két szélső pontján vannak ezek a helyiségek, ahol meglehetősen 
hideg volt az elmúlt teleken. Elkészült a Városháza előtti kerítés felújítása, amit megköszönt a 
Sásd Városgazdálkodási Nonprofit Kft. dolgozóinak.
Október 14. napján rendkívüli testületi ülést tartottak, ahol a TOP _PLUSZ-3.1.3-23 kódszámú, 
„Helyi humán fejlesztések” című felhívásra benyújtandó támogatási kérelemhez kapcsolódó 
megalapozó dokumentum elkészítésének beszerzésére kért árajánlatokról döntöttek. Október 
17-én Fodor Istvánnal tárgyalt a Városházán a Sásd, Rákóczi F. út 3. szám alatti volt bölcsődei 
ingatlanrész hasznosításáról, aki jelenleg bérli ezt az ingatlant. Ugyanezen a napon kedves 
meghívásnak eleget téve látogatást tett a Sásdi Család- és Gyermekjóléti Központ szakmaközi 
megbeszélésére. A tartalmas megbeszélés nagyon jó hangulatban telt. Véleménye szerint ezek 
az alkalmak lehetőséget biztosítanak arra, hogy eszméket cseréljenek egymással az érintett 
területeken dolgozók. Megköszönte intézményvezető asszony meghívását.

Hajós Angéla intézményvezető megköszönte polgármester úr részvételét. Sok szeretettel 
meghívott mindenkit a november 18-án tartandó „Szociális Munka Napja” alkalmából tartandó 
rendezvényükre, ahol az egyik dolgozó részére szeretne díjat átadni.

Dr. Jusztináéi' János polgármester megköszönte Hajós Angéla intézményvezető asszonynak 
a meghívását.
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Elmondta, hogy az MBH Bank új területi képviselőjével tárgyalt a Városházán a lehetséges 
jövőbeni együttműködésekről. Ezen a napon a Baranya Vármegyei Kormányhivatalban részt 
vett a „Versenyképes Járások Programmal” kapcsolatban tartott tájékoztatón. A jelenlegi 
tudásuk szerint 250 mFt-os kerettel lehet majd pályázni fejlesztési forrásokra. Október 18-án 
Maár Zoltán tervezővel tárgyaltak a veterán autó múzeum projekt ügyében. A kiviteli tervek 
elkészítésének a folyamata lezárul a napokban. Az ingatlanokkal összefüggésben elmondta, 
hogy három hrsz-on helyezkedik el ez az ingatlan, és az új építési törvény egy olyan jogi 
helyzetet teremt, ami nem kompatibilis a valósággal, ahogy ezek az ingatlanok elhelyezkednek. 
Annak idején a telekhatárokat úgy alakították ki, hogy áthaladnak az épületeken és ennélfogva 
nincs tűzfal a telekhatáron, amit megkövetel a jogszabály, kérdés, hogy a tervezett felújítási 
munka építési engedély köteles-e és ha igen, akkor hogyan tudnak eleget tenni az októbertől 
hatályban lévő építési jogszabályi előírásoknak. Jelenleg nem felelnek meg a jogszabálynak, 
ezért nem adható ki az építési engedély. Bízik abban, hogy ezek az adminisztratív akadályok 
minél gyorsabban elhárulnak és akkor ezt követően tudják az anyagot előzetesen ex ante 
bírálatra benyújtani, majd kiírják a közbeszerzést, ezután kiválasztják a kivitelezőt és elindulhat 
az építkezés. Az erre vonatkozó tervek már elkészültek. Sásd egy impozáns épülettel 
gazdagodik. Elmondta, hogy erre mindösszesen 250 mFt áll rendelkezésre úgy, hogy ebből 
Orfu Község Önkormányzata is részesül, hiszen a projektnek ott is van olyan eleme, amit meg 
kell valósítani. Elmondta, hogy október 21-én elkészült a sporttelepen a tartalék focipályának 
az oszlopain 8 db led-es világítótest felszerelése, ami az esti edzésekhez nyújt segítséget, 
mindez az U11-es fiatalok szüleinek a segítségével, Andics Attila és Löfler Gábor társadalmi 
munkájával valósult meg, megköszönte a szülők segítségét. Gratulált a labdarúgó csapatuknak 
a példátlanul sikeres szereplésért, hiszen ebben a szezonban még nem találtak legyőzőre, 
veretlenül vezetik a bajnokságot. Szeretné, ha a jövőben többen ellátogatnának a meccsekre, 
hiszen nagyon jó  érzés mindig Sásdot győzni látni.
Október 22-én került sor az október 23-ai ünnepségre a Sásdi Általános Iskolában, illetve a 
gyertyagyújtásra a Büszkeségponton. Ismét az Általános Iskola tanulói tartották az ünnepséget. 
Megköszönte a felkészítő pedagógusoknak és az iskola tanulóinak a színvonalas műsort. Ezen 
a napon egyetemi elfoglaltsága miatt személyesen nem tudott részt venni az ünnepségen, 
megköszönte alpolgármester úrnak a helyettesítést. Október 24-én a Sásdi Szociális Társulás 
Tanácsa alakuló ülést tartott, ahol újra a sásdi polgármestert választotta a tanács elnökévé. 
Megköszönte a polgármester kollégák bizalmát. Ugyanezen a napon a veterán autó múzeum 
ügyében helyszíni bejárás tartottak az egykori mozi és kultúrház épületénél.
Kiküldésre került a lakossági értesítő a temetőjáratról a közelgő Mindenszentek és Halottak 
Napja miatt. Október 29-én tartották a Járási Közbiztonsági Fórumot a Közösségi Házban, ahol 
Pintér Gábor alpolgármester úr képviselte Sásd városát. Ezúton is gratulált Csirke Csaba 
őrsparancsnok úron keresztül is minden érintett kollégának a kiemelkedő teljesítményért, amit 
valamennyi település közbiztonsága érdekében végeznek, ehhez kívánt sok erőt és egészséget. 
Tájékoztatta a megjelenteket, hogy Oletics Károly r.alezredes, a Komlói Rendőrkapitányság 
vezetője a Baranya Vármegye napon Baranya Megyei Önkormányzat Közrend-Közbiztonsági 
Díja kitüntető díjban részesült, amelyhez ezúton is szeretettel gratulált önkormányzatuk 
nevében.
Október 30-án a hivatalban járt Maár Zoltán tervező úr és bemutatta a veterán autó múzeummal 
kapcsolatban elkészült terveket. Elmondta, hogy amikor az építési engedély kérdése teljesen 
lezárul, akkor fogja majd a testület is látni. Ugyanezen a napon ellátogatott a SILGYA Klubba, 
ami a Levendula Klub keretében működik. A klub egy olyan pályázaton indult, ahol plusz 
pontot jelentett az, ha a polgármesterrel együtt gyalogolnak. így részt vett ezen a gyalogláson, 
ami sikeres is volt, gratulált a díj elnyeréséhez. Ezen a délutánon polgármesteri fórumot 
tartottak Kozármislenyben, ahol Pintér Gábor alpolgármester úr képviselte Sásd városát.
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Pintér Gábor alpolgármester elmondta, hogy Dr. Pohl Marietta polgármester asszony 
tanácskozásra hívta meg a baranyai városok polgármestereit Kozármislenybe. Rendszeresen 
szeretne találkozókat szervezni azért, hogy ez az új fórum a következő önkormányzati ciklusban 
megkönnyítse valamennyiük munkáját, eredményes működését is. Polgármester asszony 
fontosnak tartja a találkozókat, ahol a települések vezetői megosztják egymással az aktuális 
kérdéseiket, kihívásaikat. így közösen gondolkodva sokkal könnyebben találhatnának azokra 
válaszokat és megoldásokat. A fórumon Mágocs, Pécsvárad és Sásd város polgármesterei 
jelentek meg. Bíznak a jövőbeni együttműködésben.

Dr. Jusztinner János polgármester megköszönte Pintér Gábor alpolgármester úrnak a 
fórumon való részvételét.
Megköszönte Győri-Korom Viktóriának és családjának, a segítőknek a Mindenszentek és 
Halottak napja kapcsán a hömyéki járdánál a mécsesek meggyújtásában nyújtott 
közreműködésüket. Minden évben számíthatnak rájuk. A közreműködők három napon 
keresztül sok száz mécsest gyújtottak meg, amiket mindennap a végén összeszedtek.

Gvőri-Korom Viktória képviselő elmondta, hogy minden évben mindannyiuk részére nagy 
élményt nyújt ez a megemlékezés. Elmondta, hogy Berecz Tibor plébános úrnak a 
mécsesgyújtásról képeket küldött, tájékoztatta erről az eseményről. A plébános úr november 1- 
jén  a régi temetőnél lévő kápolnánál megemlékezést tartott a hozzátartozóknak, akikkel 
közösen ellátogatott a hömyéki járdához és mécseseket gyújtottak. Volt olyan nap, amikor 220 
db mécsest gyújtottak meg, és amikor összeszedték, akkor 324 db volt, tehát mások is hoztak 
és gyújtottak mécseseket.

Dr. Jusztináéi- János polgármester elmondta, hogy nagyon örül annak, hogy az idei évben 
közös imádságra és gyertyagyújtásra is sor került november 1-jén a régi temető kápolnájánál, 
partner volt ebben Berecz Tibor plébános úr. Nagyon megköszönte neki is, alpolgármester 
úrnak és a Közösségi Ház munkatársainak a segítségét.
November 4-én a tervek szerint került volna sor a Nagyvárad utcai árok csapadékvizes projekt 
műszaki átadás-átvételére, azonban a munkák nem készültek el teljesen. Ha a munkálatok teljes 
egészében elkészülnek, akkor kerül sor az átadás-átvételre.
November 6-án a K&H Bank Rákóczi út 3. szám alatt létesített ATM átadó ünnepségére került 
sor a Közösségi Házban, majd ünnepélyesen átadták az ATM-et. Elmondásuk szerint a bank 
különböző akciókkal, nagyon kedvező számlanyitási ajánlatokkal, továbbá mozgó mobil 
bankfiók beüzemelésével is készül a jövőben.
Elmondta, hogy november 9-én is tartottak termelői piacot, ami jól sikerült, bízik abban, hogy 
a szombati napokon ennek lesz folytatása.

Pintér Gábor alpolgármester elmondta, hogy a tervek szerint minden hónap második 
szombatjára tervezik a piac tartását délelőtt 8-11 óra között.

Dr. Juszűrnier János polgármester elmondta, hogy november 13-án a Közösségi Házban 
tartotta a Sásdi Szociális Szolgálat a Szociális Munka Napját, ennek keretében Orbán Éva 
intézményvezető asszony átadta az elismerő díjakat a munkatársaknak. Ezzel egybekötve 
Márton napi ünnepséget is tartottak, ahol egy finom ebéddel megvendégelték a meghívottak.
Az idei évben Sásd Város Önkormányzata 100 eFt-tal támogatta a rendezvényt.
Elmondta, hogy a mai napon elkészült a Deák téri játszótér még hiányzó oldalának az elkerítése, 
ennek költsége több mint 500 eFt volt. Megköszönte alpolgármester úr közreműködését és a 
Sásd Városgazdálkodási Nonprofit Kft. dolgozóinak a munkáját. Hozzátette, hogy a hömyéki 
játszótérnél tervezett kerítés majd jövő tavasszal fog megvalósulni.
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Elmondta, hogy a végéhez közeledik a Páléi dűlőben zajló projekt, ami az útfelújítást és a 
villamos hálózat korszerűsítését jelenti. Ennek a műszaki átadás-átvétele nem történt meg, mert 
az E.ON nem vette át a kivitelezőtől a beruházást, így ott még további munkálatok fognak 
történni. Erről majd külön napirendi pontban tárgyalnak.
Október 23-án érkezett a tájékoztatás, hogy az idei évben beadott újabb REKI-s pályázatuk 
kapcsán 29.485 eFt támogatásban részesültek.

Pintér Gábor alpolgármester megköszönte a Kft. dolgozóinak a munkáját, amit a Deutsch 
Klub nyári rezidenciájának csatorna cseréjében végeztek.

Rabb Gvőzőné képviselő elmondta, hogy Takácsné Somogy vári Mária képviselőasszonnyal 
részt vettek a sásdi temetőkápolnánál tartott megemlékezésen, ahol az 1848-as forradalom és 
szabadságharc hőseire és mártírjaira, az aradi vértanúkra emlékeztek. Az irodalmi emlékműsort 
a Sásdi Levendula Klub tagjainak előadásában láthatták. Majd ezt követően Bedenicz József 
48-as honvéd emléktáblájánál koszorút helyeztek el közösen Sásd Város Önkormányzata 
nevében.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek a beszámoló elfogadását. 

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

132/2024. (XI.14.Í KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között átruházott 
hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
szóló beszámolót elfogadta.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

2./ A lakáshoz jutás támogatásáról szóló rendelet felülvizsgálata, lakhatási támogatás
bevezetése közszolgálati dolgozók részére 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea jegyző

írásbeli előterjesztés -  a rendelettervezetről -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy az önkormányzat nem rendelkezik szolgálati 
lakásokkal. Annak érdekében, hogy a helyi közfeladatellátásban foglalkoztatott, főként fiatal 
munkavállalók letelepedését elősegítsék, a munkavállaló motiválására szükség van új eszközre. 
A lakáshiány miatt a szóba jöhető támogatási forma a pénzbeli támogatás. A lakásmegoldás 
módja pedig a piaci alapú lakásbérlet, amelyhez a pénzbeli támogatás járna, a költségek egy 
részét átvállalná az önkormányzat. Egy évre szóló havi 40 eFt-os, pályázat alapján elnyerhető 
támogatásról lenne szó.
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Annak érdekében, hogy a magasabb szintű jogszabályokban megfogalmazott lakástámogatás 
feltételeinek is megfeleljenek, valamilyen rászorultsági feltételt is megszabni. Nem jövedelmi, 
inkább vagyoni feltételt kötnének ki. További feltétel, hogy a kérelmezőnek Sásdon és 30 km- 
es körzetében ne legyen lakástulajdona. A vagyoni feltétel szigorúbb, hiszen az összvagyonra 
nézve 4,5 mFt-os vagyonhatárt is megszabnának. A rendelettervezetben a Népjóléti Bizottság 
SZMSZ-ben foglalt hatásköreit is kiegészítenék ezzel. A lakásvásárlási támogatás 
megállapítása polgármesteri hatáskör, a képviselő-testület dönt a kedvezményes 
telekjuttatásról, az új támogatási forma pedig a bizottság hatásköre lenne. Ez a rendelet aláírását 
követően lép hatályba. A költségvetésben erre vonatkozóan majd forrást kell biztosítani. Sásdon 
közfeladatellátást végző foglalkoztatottakról van szó, ez lehet nemcsak önkormányzati 
közfeladatellátás, hanem például az állam által biztosított közfeladat is.

Rabb Gvőzőné a Népjóléti Bizottság elnöke elmondta, hogy a bizottság megtárgyalta, és 
támogatja. Javasolta a testületnek elfogadásra a tervezetet.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy Sásd város költségvetése stabil, nagyon 
büszke arra, hogy az önkormányzat saját forrásból támogatást tud biztosítani.
Javasolta a testületnek a kiadott rendelettervezet elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi rendeletet alkotta:

Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
17/2024. (XI.18.) önkormányzati rendelete 

A lakáshoz jutás támogatásáról szóló 5/2021. (III.8.) önkormányzati rendelet
módosításáról

(A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.)

3.1 A Sásdi Rendőrőrs részére helyiség biztosítása, közigazgatási szerződés megkötése 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea jegyző

írásbeli előterjesztés -  a közigazgatási szerződésről -  a jegyzőkönyv mellékleteként 
csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a közigazgatási szerződést mindenki 
kézhez kapta. A haszonkölcsön szerződés lejár, ennek keretében a Rákóczi F. u. 41. szám alatti 
ingatlant Sásd Város Önkormányzata a Rendőrőrs részére ingyenesen biztosítja. Elmondta, 
hogy rendőrfőkapitány úr jelezte, hogy a szerződés megújítására van szükség. Az új szerződést 
Sásd Város Önkormányzata a Komlói Rendőrkapitánysággal köti meg.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy a szerződés formája új, a tartalma változatlan. 
Ingyenes használatba adásról van szó, a formátum pedig egy közigazgatási szerződés, ami 
egyrészt a rendőrségről szóló törvény szabályainak megfelelően, illetve az Mötv-nek a 
települési önkormányzatok közbiztonságával kapcsolatos feladataira hivatkozik. Mindezek 
figyelembevételével megköthető a szerződés.
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Dr. Jusztinaer János polgármester elmondta, hogy a szerződés ugyan nem tartalmazza, de az 
önkormányzatnak van egy megoldandó feladata a Rendőrségnek helyet adó épület 
vonatkozásában, ez pedig a vizesblokk kialakítása, amit még az idei évre ígérték. Elmondta, ha 
megoldódnak a fogorvosi rendelő problémái, ezután terveznék a Rendőrségnél a vizesblokk 
kialakítását.
Javasolta a testületnek a kiadott szerződéstervezet elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

133/2024. (XI. 14.1 KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az írásban kiadott, 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolt, a helyi közbiztonsági feladatok 
ellátásáról szóló közigazgatási szerződést elfogadja.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés 
aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

4./ Sásd Városgazdálkodási Nonnrofít Kft, ügyvezetői álláspályázat meghirdetése 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a határozati javaslatról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy az ezzel kapcsolatos határozati javaslatot 
mindenki kézhez kapta. Szükségessé vált az új álláspályázat kiírása, hiszen lejár a korábbi 
megbízatás. Javasolta a testületnek a kiadott határozati javaslat elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

134/2024. (XI. 14.1 KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete pályázatot hirdet a Sásd 
Városgazdálkodási Nonprofit Kft. ügyvezetői álláshelyének betöltésére.
Szakmai elvárások:
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legalább középfokú építőipari végzettség, minimum 2 éves szakmai 
gyakorlattal,
városgazdálkodás területén szerzett legalább 5 éves gyakorlat és ebből
minimum 3 év igazolt vezetői gyakorlat,
legalább „B” kategóriás jogosítvány és saját használatú gépkocsi.

A pályázat elbírálásánál előnyben részesülhet a Sásd vagy környékén állandó 
lakóhellyel rendelkező pályázó.
Erkölcsi bizonyítvány a megbízáshoz szükséges, de utólag is csatolható. 
Bérezés és egyéb juttatás megegyezés szerint.
A megbízás határozott időre, 2025. január 1. napjától 2029. december 31. 
napjáig szól.
A pályázatokat írásban, bérigény megjelölésével Sásd Város Polgármesteréhez 
(7370. Sásd, Dózsa György u. 32.) 2024. december 7-én 11 óráig lehet 
benyújtani.

Határidő: a pályázat megjelentetéséhez: azonnal 
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

5./ Fogorvosi rendelő működtetésének aktuális kérdései 
Előadó; Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy az 1./ napirendi pontnál már említette, 
hogy Dr. Péter Lilla fogorvos jelezte a rendelőben lévő fogorvosi szék meghibásodását. 
Elmondta, hogy Sásd városának nincs saját tulajdonú fogorvosi rendelője, ezért a korábban itt 
praktizáló Dr. Simon Tibor fogorvostól bérli a fogorvosi rendelőt. Ennek a havi bérleti díja 150 
eFt, ami a sásdi helyiségbérleti piacot figyelembevéve nagyon magas ár. Ebben az esetben 
nemcsak a helyiségbérletről szól, hanem a fogorvosi rendelő működtetéséhez szükséges 
infrastruktúra, eszközállomány bérletéről is. A rendelkezésre álló eszközpark sajnos elavult 
állapotban van. A fogorvosi munkaállomás olyan szinten elhasználódott, hogy gyakorlatilag a 
funkcióját nem tudja betölteni, mert az elszívó berendezés egyáltalán nem működik. A fogorvos 
jelzése alapján ezt a problémát az önkormányzatnak meg kell oldania. Az „Egészségház építése 
Sásdon” című projekt nemcsak az ingatlan felépítését, hanem majd az ott működő fogorvosi 
rendelőhöz szükséges eszközbeszerzését is jelenti, így a fogorvosi munkaállomást már 
korábban megvásárolták 11 mFt értékben. Amikor ez beszerzésre került, még nem látták, hogy 
országosan a TOP Pluszos projektek megvalósítása elhúzódik. A fogorvosi szék telepítésének 
költsége kb. fél millió forintot jelentene. Úgy gondolták, hogy az új egészségházba fogják 
telepíteni az új széket. A fogorvos elmondta, hogy a jelenlegi fogorvosi szék használhatatlan. 
Tudomása van az új szék meglétéről is, ezért érdeklődött, hogy az átmeneti időszakban 
telepítésre kerülhet-e az új szék ebbe a bérleménybe? Természetesen, ha elkészül az új 
egészségház, akkor áttelepítenék az új helyére. Ebben az esetben ez 1 mFt-ot jelentene. Mivel 
a szék letelepítése műszakilag nem egyszerű, arra az álláspontra jutottak, hogy az átmeneti 
időben a jelenlegi széket megjavíttatják. Mivel nagyon régi a gép, így a javíttatására nagyon 
nehezen, de találtak egy szerelőt, aki 400 eFt-ra becsülte a szerelés költségét. Az önkormányzat 
felvette a kapcsolatot a szerelővel, megrendelte a munkát. Sajnos a szerelő váratlanul elhunyt 
még a megbízás teljesítése előtt. Személy szerint a lakosság részéről több üzenetet is kapott a 
fogorvosi ellátásról, kérte mindenki türelmét. Ezt követően beszélt Dr. Simon Tibor fogorvossal 
és megkérdezte tőle, tudna-e biztosítani egy működő fogorvosi széket? A fogorvos felajánlott 
egy gépet november 18-i szállítással. Nyilván annak is kb. 300-400 eFt-os telepítési költsége 
van, amit Kaposvárról kellene elszállítani.
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Sajnos kiderült erről a székről, hogy ez rosszabb állapotban van, mint ami Sásdon van. A másik 
szerelő elmondása szerint nem szabad beszerelni a széket, mert ugyanolyan rossz állapotban 
van, nem lehet vele biztonsággal fogászati ellátást végezni. A szerelő a tegnapi napon 42 eFt 
összegért használatra átmenetileg alkalmassá tette az elszívó rendszerét a széknek, jelenleg 
működik a fogorvosi állomás. Nagyon szeretné, ha jövő év végére megkezdődhetne az új helyen 
a fogorvosi rendelő működése, de előfordulhat az is, hogy csak 2026. évben fog elindulni. 
Emiatt a jelenlegi bérleményben kell még működnie a rendelőben ennek a széknek úgy, hogy 
egyébként rendelkezésükre áll egy korszerű technika. Nem javasolja az új szék letelepítését a 
jelenlegi bérleménybe. Dr. Simon Tibor fogorvos elmondta, hogy a szükségesnél nagyobb 
mértékben leamortizálódott az ő ingatlana és még megtérítési igénye is lehetne. Amennyiben 
megszüntetnék a bérleti szerződést, a testületnek tudnia kell, hogy ebben az esetben is a 6 havi 
felmondási idő miatt 6x150 eFt-ot ki kell fizetnie az önkormányzatnak. Hacsak nem olyan 
okból mondják fel a szerződést, ami neki felróható módon ellehetetleníti a működést. Nyilván 
kérdés, hogy ennek a széknek az alkalmatlansága az ilyen ok-e? Ezt majd érdemes lesz 
megvizsgáltatni egy ügyvéddel. Fontos lenne eldönteni, hogy hová telepítsék a széket. A szék 
letelepítésével kapcsolatban két megoldás lehet, átmenetileg vagy véglegesen telepítik le. 
Figyelemmel arra, hogy csak olyan ingatlanjaik vannak, ahol jelentős beavatkozásokat kell 
végezni ahhoz, hogy ott működni tudjon és erre engedélyt kapjon ez a rendelő, véleménye 
szerint a végleges helyén telepítsék le.
Szóba került az egykori Történeti Téka épületnek az alsó szintje. Az épület akadálymentes. Az 
ott lévő helytörténeti kiállítás a Dózsa Gy. utca 33. szám alatti ingatlanba fog átköltözni. A 
Dózsa Gy. u. 4. szám alatt a német nemzetiségi önkormányzatnak elkészült a nyári rezidenciája. 
Az épület alsó szintjén kialakítható lehetne a fogorvosi rendelő két helyiségben is különböző 
átalakításokkal, a váró és mosdók kialakítása szükséges. De az épület több önkormányzat 
tulajdonában van, tőlük hozzájárulás szükséges. Mindenkinek fontos tudnia, hogy az 
önkormányzat ismeri a problémát, csak sokkal bonyolultabb a kérdés annál, amilyennek látszik. 
Volt olyan lakos, aki felhívta a fogorvosi rendelőt, ahol annyi tájékoztatást kapott, hogy dugulás 
van és ezért nincs ellátás. Ezután kereste őt ezzel kapcsolatban, tájékoztatta a lakost, hogy a 
fogorvosi szék elszívójánál van dugulás. A Téka épületében lévő folyosóval az is a probléma, 
hogy nagyon vizesedik ez az épületrész. A másik megoldás lehetne az is, hogy az épület 
földszintjén alakítsák ki, de azzal elveszítené a német nemzetiségi önkormányzat azt a termet, 
ahol pillanatnyilag a kórus tart próbákat. Ebben a helyiségben kialakítható lehetne a váróterem 
és a rendelő is, a kazánház melletti helyiségből pedig a mosdó. Ennek kialakítása nagyon 
bonyolult lenne, mert a szennyvízbekötése a Fáy A. utca felől van. Véleménye szerint ennek 
költsége kb. 3 mFt-ba is kerülhet, ezenkívül plusz költség még a szék telepítése is. így a 
fogorvosi rendelőnek a helye végleges megoldás lenne. Ezzel a megoldással az a probléma, 
hogy ennek az épületnek 46 tulajdonosa van és valamennyi tulajdonosnak a hozzájárulása is 
szükséges. Véleménye szerint vegyék fel újra a kapcsolatot Dr. Simon Tibor fogorvossal, mivel 
a rendelőt felszereléssel együtt biztosítja az önkormányzatnak. A sásdi m2 árakat figyelembe 
véve a fogorvosi rendelő bérleti díja nagyon magas pusztán az ingatlanért.
Elmondta, hogy időközben az OTP Bank bejelentette, hogy november 30-ával a sásdi fiókot 
összevonja a dombóvári fiókkal. így ez az épület üresen marad. Ebben az esetben fogorvosi 
rendelőként is felmerülhet ez az épület, amit előbb meg kellene vásárolnia az önkormányzatnak, 
amihez szükség lesz valamilyen pályázati forrásra. Az OTP Bank felértékelteti az ingatlant, 
amelyre az önkormányzat vételi ajánlatot tehet, erről külön napirendi pontban tárgyalnak majd. 
Erre pályázati forrás a „Versenyképes Járások Program” keretéből lehetne, ami a tervek szerint 
2025 februártól indul. Ez azt jelenti, hogy a járáson belül valamennyi településnek a 2024-es 
bázishoz viszonyítva az iparűzési adónövekményét elvonják egy közös alapba, ahol nem éri el 
a 250 mFt-ot, ott a Kormány kiegészíti majd azt 250 mFt-ra, és ezt az összeget lehet majd 
megpályázni olyan fejlesztési célokra, ami az egész térség javát szolgálja.
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A terv szerint a pályázatokról egy olyan tanács fog dönteni, ahol azok a polgármesterek ülnek, 
ahol önkormányzati hivatalok működnek. Ez jelenleg Sásd, Mindszentgodisa, Mágocs és 
Vásárosdombó. Ha a jelenlegi tudásuk szerint ez így megvalósulna, úgy gondolja, hogy Sásd 
érdeke az lenne, hogy a fejlesztési célok között ez az ingatlanvásárlás megvalósuljon. Ez 
nemcsak Sásd javát, hanem az egész ellátási körzetet szolgálná.

Dr. Kaidon Béla javasolta, hogy a fogorvosi rendelő működtetésével kapcsolatban a képviselő- 
testület bízza meg a polgármesterét a fogorvosi rendelő áthelyezésének lehetőségei feltárására. 
Továbbá a Történeti Téka épületében egy esetleges fogorvosi rendelő kialakításának 
költségeire készíttessen árajánlatot. Ennek ismeretében mindezt terjessze a képviselő-testület 
elé.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy nagyon fontos olyan épületről dönteni a 
fogorvosi rendelő tekintetében, amire engedélyt is kapnak.

Székely Szilárd képviselő elmondta, nem lehet tudni még, hogy a rendelőben milyen 
problémák vannak. Véleménye szerint ki kell számolni az esetleges költségeket. Személy 
szerint nehéz a döntés, mert nem látja a lehetőségeket, mi mennyibe kerülne, ezért ezt le kellene 
modellezni. Az biztos, hogy mindegyik költséges lesz. Az új épület kivitelezése mivel 
bizonytalan, elképzelhető, hogy akár három éven belül sem épül meg az új egészségügyi 
centrum. A másik megoldás, hogy ingatlant vásárolnak, amiben kialakítják a rendelőt, ennek a 
költségét is ismerni kellene. További megoldás, hogy az új rendelőben kerül kialakításra a 
fogorvosi rendelő. Úgy gondolja, hogy ez túl hosszú idő, tehát fontos, hogy több verzió legyen, 
tudni kell mi az, amit tudnak és amit nem tudnak vállalni. Azzal egyetért, hogy ez a jelenlegi 
színvonal nem színvonal, mert most kisebb probléma van, később lehet nagyobb probléma is. 
Elmondta, hogy mindegyik megoldás magas költséggel jár. Javasolta, hogy valamennyi 
elképzelés kerüljön kiszámításra. A testület lássa a modelleket, mert mindegyik költséges és 
nagyon sok millió forintról kell dönteni.

Győri-Korom Viktória képviselő javasolta, hogy tárgyaljanak Dr. Simon Tibor fogorvossal 
arról, ha adott esetben valóban telepíthető a szék, akkor a 150 eFt bérleti díjat csökkentsék 50 
eFt-ra. Amennyiben ez nem járható, akkor kérjék tőle, hogy a működéshez szükséges 
feltételeket biztosítsa.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a fogorvos szerint a 150 eFt bérleti díj is 
alacsony összeg a bérleményért. A fogorvosnak olyan információi vannak, hogy az 
önkormányzat olyan szinten lelakta az ő ingatlanát, hogy majd még erről is beszélni kell.
Úgy gondolja mindenképpen tárgyalniuk kell arról, hogy ez nem egy sima helyiségbérlet. Az 
biztos, hogy valamennyi opciót meg kell vizsgálni.

Rabb Gvőzőné képviselő elmondta, hogy az ismeretségi körében van fogászati gépszerelő. 
Felajánlotta, hogy felhívja és megkérdezi ezzel kapcsolatban az álláspontját.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy az új gép letelepítésének nincs költsége, viszont a 
költöztetésnek igen, az kb. 350 eFt.

Urvald Péter képviselő elmondta, hogy a letelepítés lehet, hogy ingyenes, de a kiépítése, ami 
a különböző leállásokat jelenti, annak van még további költsége.
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Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a szerelő működőképessé tette a széket, 
kicserélte annak a gégecsőnek azt a részét, ami eldugult. A probléma az, hogyha a székhez 
bárhol hozzányúlnak, vagy csak megbontják a burkolatot, akkor már elektronikai problémákat 
okozhat, mert olyanok a vezetékek, hogy hol érintkeznek és hol nem. A szerelő abszolút nem 
javasolja azt a helyzetet, hogy bárki megmozdítsa a széket.

Rabb Gvőzőné képviselő elmondta, hogy beszél az általa ismert szerelővel. Mindenképp 
kezdeményezi, hogy személyesen tárgyaljanak Dr. Simon Tiborral is. Amennyiben tudnának 
egy olcsó széket beszerezni, akkor azon is gondolkodhatnának, hogy a Sásd, Szent I. u. 23. 
szám alatti Dr. Várnai József által használt orvosi helyiségben is kialakíthatnák a fogorvosi 
ellátást. Dr. Farádi Mária háziorvos felajánlott egy helyiséget, bár a bérleti díjról nem beszélt. 
Hangsúlyozta, hogy az önkormányzat a 150 eFt-ot nem a helyiségért fizeti. Elmondta, hogy a 
holnapi napon beszél Dr. Simon Tiborral.

Koszorús Tímea jegyző felhívta a figyelmet, hogy végül az új rendelőbe kell a fogorvosi széket 
telepíteni, mert különben nem számolható el ennek a költsége.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, amíg nem készül el az új egészségház, addig 
szükséges egy átmeneti megoldás, a meglévő gép javíttatása, vagy a doktor úr biztosít egy 
működőképes széket.

Koszorús Tímea jegyző fontos lenne tudni, hogy lehet-e bérelni széket, mennyibe kerül és ez 
a bérleti díjba beszámításra kerülhetne.

Pintér Gábor alpolgármester elmondta, hogy az új szék ára nagyon sok, biztos abban, hogy 
nem tennének jót, ha ide-oda pakolgatnák. Javasolta, hogy nézzék meg a szék bérlésének 
lehetőségét. Ennek ismeretében tárgyaljanak a doktor úrral.

Dr. Jusztinger János polgármester abszurdnak tartja, hogy 2022-ben megnyeri az 
önkormányzat a pénzt az egészségház megépítésére, és 2024 végén még arról beszélnek, hogy 
mikor kezdődhet az építkezés, aminek csak adminisztratív akadálya van.

Pintér Gábor alpolgármester megkérdezte, hogy az új szék garanciájával mi a helyzet?

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a szék telepítésétől kezdődik a garancia.

Urvald Péter képviselő véleménye szerint úgy lenne jobb, ha minden ott maradna, ahol van. 
Úgy tűnik, hogy költséget nagyon spórolni nem tudnak, bárhová költöztetnék, mindenhol ott 
vannak a költségek, véleménye szerint a végén nem jönnének ki olcsóbban. Másik megoldás 
lehetne, ha bérelnének egy széket.

Dr. Jusztinger János polgármester összefoglalva elmondta, hogy a testületet tájékoztatta a 
fogorvosi rendelőben lévő problémáról. A testület tagjainak közös álláspontja, hogy az új széket 
az új helyre telepítik, mert más módon nem tudják elszámolni a pályázatból. Az átmeneti 
működést meg kell oldani minimum 1, maximum 2 évre, ennek érdekében felveszik a 
kapcsolatot Dr. Simon Tibor fogorvossal. Tárgyalni kell arról, hogy ő biztosítja-e az 
önkormányzat számára a bérleti szerződésnek megfelelően a fogászati infrastruktúrát, és ennek 
a tárgyalásnak az eredményeként lehet továbblépni.
Kérte a testületet, hogy döntsenek ennek elfogadásáról.
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Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

135/2024. (XI. 14.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a fogorvosi ellátás 
folyamatossága érdekében arról foglalt állást, hogy az új fogorvosi 
rendelő használatba vételéig elsősorban a régi, bérelt fogorvosi szék 
használhatóságát kell fenntartani a jelenlegi bérelt rendelőben. A 
képviselő-testület felhatalmazza polgármestert, hogy tárgyaljon a 
bérbeadóval, Dr. Simon Tibor fogorvossal a bérleti szerződésben 
foglaltak szerint a fogászati eszközök biztosításának kérdéséről, 
elsősorban arról a helyzetről, ha a régi berendezés már nem javítható.

Határidő: 2024. november 30.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

6.1 Páléi dűlő áramellátása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, ha lezárul a projekt, akkor az E.ON átveszi a 
kivitelezőtől az új rendszert. Elmondta, akik jelezték igényüket, ők tudnak rákapcsolódni a 
rendszerre. Annak idején az illetékes minisztérium nyáron nyitotta meg a pályázati lehetőséget, 
sajnos nem a legkedvezőbb időben, mert a zártkerti ingatlantulajdonosokat nehezen érték el 
ennek kapcsán. Fontos volt, hogy ki tud becsatlakozni, így ők kaptak egyéni árammérőt, és 
részükre épült ki az új rendszer. Viszont az E.ON nyilatkozott arról, hogy a korábbi formájában 
működő villamos áramhálózat nem működhet, ez azzal jár, hogy azoknál az ingatlanoknál 
megszűnik az áramszolgáltatás, akik nem tudtak bekapcsolódni ebbe a projektbe. Az 
ingatlantulajdonosoknak lehetőségük van arra, hogy kifizessék a rákötés díját az E.ON-nak, 
ami kb. 200 eFt+áfa költséget jelent, így rácsatlakozhatnának a már kiépített hálózatra.

Székelv Szilárd képviselő elmondta, hogy az almérő kb. 10 eFt-ba kerül, véleménye szerint 
ezt az ingatlantulajdonosok vállalják annak érdekében, hogy ez a rendszer fenntartható legyen.

ürvald Péter képviselő elmondta, hogy kb. 10 évvel ezelőtt hasonló helyzetben voltak 
Vázsnokon. Soha nem volt annyi befizetett összeg, ami fedezte volna az órának a költségét úgy, 
hogy mindenhol volt almérő. Itt a szőlőhegyben magánszemély nevén volt az óra, a hiányzó 
összeget a tulajdonosok összeadták.

Gy őri-Korom Viktória képviselő megkérdezte, hogy a 10-15 ingatlantulajdonosból hányán 
mutatnak hajlandóságot a rákötés megtételére?

Dr. Jusztimier János polgármester a kérdésre válaszolva elmondta, hogy 1-2 
ingatlantulaj donos.
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Székelv Szilárd képviselő megkérdezte, ha valaki a szociális helyzete okán kártyás árammérőt 
szeretne felszereltetni, ennek költsége is 200 eFt-ba kerülne?

Merk Zsolt a Sásd Városgazdálkodási Nonprofit Kft. ügyvezetője elmondta, hogy igen.

Székely Szilárd képviselő elmondta, hogy az ingatlantulajdonosoknak kell megoldani ezt a 
helyzetet, hiszen az önkormányzat kiépíttette a hálózatot. Bárki, aki ingatlant, telket vásárol, 
akkor ahhoz meg kell vásárolni a mérőórát, amihez az önkormányzat egyébként sem tud 
támogatást nyújtani.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, ha az E.ON majd átveszi ezt a beruházást, akkor 
a korábbi hálózat lekapcsolásra kerül.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy volt már olyan eset, aki folyamatosan kint lakik, ezért 
szüksége van az áramra, de nem tudott időben jelentkezni, a Népjóléti Bizottság már kezelte 
ezt a helyzetet, és a rászorult kapott támogatást.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a testület a napirendet megtárgyalta, a 
tájékoztatás kapcsán döntésre nincs szükség, így arra nem tesz javaslatot.

7./ Sásd, Rákóczi út 3. szám alatti volt bölcsődei ingatlanrész hasznosítása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea jegyző

írásbeli előterjesztés -  a levélről -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy a Sásd, Rákóczi út 3. szám alatti önkormányzati 
ingatlan bérlőjétől vételi ajánlat érkezett. Az ajánlattevő tisztában van azzal, hogy a vagyon 
értékesítése csak nyílt hirdetéssel történhet, ez számára elfogadható, tehát a felhívás is az 
értékbecslésben megállapított vételáron történne. A bérlőnek elegendő lenne az épület általa is 
jelenleg használt helyiségét megvásárolni, azonban az kizárt, hogy az eladható legyen 
önmagában, mert nem alakítható ki önálló ingatlan abból az épületrészből. Ez azt jelenti, hogy 
a teljes volt bölcsődei épületrészről beszélnek, annak esetleg megoldható a megosztása, tehát 
így szóba kerülhet ennek az eladása.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a bérlő részéről szándéknyilatkozat 
érkezett a hivatalhoz, amelyben leírja, hogy megvásárolná a nevezett ingatlant és kéri, hogy a 
testület jelölje ki értékesítésre, továbbá az értékbecslés elvégzését követően liciteljárásra 
kerüljön sor. Az épület nagyon sürgős felújítást igényel, sajnos rossz állapotban van, a felújítás 
költségei több millió forintot jelentenének az önkormányzatnak. Ezt a jövő évi költségvetésben 
fontos tervezni. A bérleményből befolyó díjbevétel nagyon kevés. Jelenlegi formájában nem 
hasznosítják ezt az épületet, amiből nincs érdemi bevétele az önkormányzatnak. Az épület 
nagyon frekventált helyen helyezkedik el.

Rabb Gvőzőné a Népjóléti Bizottság elnöke tájékoztatta a testületet, hogy a bizottság 
megtárgyalta a napirendi pontot és nem támogatja az ingatlan értékesítését. A bizottság 
véleménye szerint az óvodának szüksége lehet erre az épületrészre.
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Gálné Banizs Gabriella főigazgató asszony elmondta, hogy az óvodának szüksége van rá, 
hiszen a tornatermi szertár, az irattár is itt található és a nem használt játékokat is itt tárolják.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy az ATM automata is itt került 
elhelyezésre, a berendezést az épületen belül töltik. Amennyiben nem értékesítik, akkor az 
önkormányzatnak a jövő évben a felújítást terveznie szükséges. A jelenlegi bérlővel 2024. 
december 31-ig szól a bérleti szerződés.

Dr. Kaidon Béla elmondta, hogy a bérleti szerződésben 1.000,-Ft/m2 ár szerepel, ami 57 
eFt/hó összeg. Ebből levonásra került 347 eFt biztosítási összeg, így a bérlő 381 eFt-ot 
befizetett.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a megbeszéléskor a bérlő úgy 
nyilatkozott, hogy 57 eFt/hó összeget nem fizet a bérleményért. Az önkormányzat bérleményei 
szintén 1.000,-Ft/m2 áron kerülnek bérbeadásra. Véleménye szerint, ha nem értékesítik az 
ingatlant, akkor a jövő évben a bérleti szerződést 57 eFt/hó ár alatt semmiképp ne kössék meg. 
Javasolta, hogy az ingatlan bérbeadását nyilvánosan hirdessék meg 1.000,-Ft/m2-on. A bérlővel 
abban kellene megállapodni, ha szeretné bérelni, akkor az 57 eFt/hó bérleti díj összegben a 
felújítás költsége beszámításra kerülne.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy az üzletek bérleti díja 1.000,-Ft+áfa.

Gvőri-Korom Viktória képviselő elmondta, hogy akár pályázati lehetőség is adódhat az 
ingatlan felújítására.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a korábban nyertes energetikai pályázat 
keretében a maradványösszegből az ingatlan tetőfelújítása megtörténhet. De ennek feltételeit 
meg kell vizsgálni.

Rabb Gvőzőné képviselő véleménye szerint az ingatlant ne adják bérbe sem, mivel az 
óvodának szüksége lenne rá. Úgy gondolja, hogy ezzel a megoldással egy örökös probléma 
oldódna meg.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy az ingatlan felújítására kb. 6 mFt-ot 
kellene fordítani, aminek a forrása bizonytalan, mivel az ingatlan leázik, sürgős felújításra 
szorul. Jó lenne, ha a jelenlegi bérlő elvégeztetné a felújítást és ennek költségét a bérleti díjba 
beszámítanák a fent elhangzott 57 eFt/hó összeggel. Nem volt tudomása arról, hogy nemrég írta 
alá a bérleti szerződést.

Gálné Banizs Gabriella főigazgató elmondta, hogy személy szerint január óta szerette volna 
aláíratni a szerződést, de a bérlő úgy nyilatkozott, hogy addig nem írja alá, amíg polgármester 
úrral nem tárgyal.

ürvald Péter képviselő megkérdezte, hogy a tetőszerkezet felújítása közös rész?

Dr. Kaidon Béla elmondta, hogy ez az ingatlan 7 önkormányzat tulajdona, amiből Sásdnak 76 
% tulajdonrésze van.

16



Gájné Banizs Gabriella főigazgató elmondta, hogy a bölcsődei részen a tetőfelújítás 
megtörtént, nem volt leázás. A bérleménynél viszont volt leázás, amit jeleztek a biztosító felé, 
ezért is volt fontos a bérleti szerződés aláírása, mert a biztosító kérte.

Dr. Kaidon Béla megkérdezte Merk Zsolt ügyvezetőt, hogy a Kft. megjavítaná a tetőt?

Merk Zsolt ügyvezető a kérdésre válaszolva elmondta, hogy inkább új tetőt kellene építeni. 
Elmondta, mivel közös tulajdonról van szó, így a meződi tulajdonrészt értékesítené.

Székely Szilárd képviselő véleménye szerint a többi települést is kérdezzék meg, hogy 
értékesítenék-e a tulajdonrészüket Sásdnak?

Dr. Kaidon Béla elmondta, hogy szükség volna értékbecslés készítésére.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy ne adják el Fodor István bérlő 
vételi ajánlatára az ingatlanrészt.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal, 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

136/2024. (XI.14.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta Fodor 
István kérelmét, amelyben a Sásd, Rákóczi F. út 3. szám alatti óvoda 
használatában lévő utcafronti épületrészre vásárlási szándékát jelezte.
A Képviselő-testület úgy döntött, hogy a nevezett ingatlanrészt nem 
kívánja értékesíteni.

Határidő: közlésre: november 30.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

D r. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy az intézmény a bérletként 
hasznosított épületrészt további egy évre adja bérbe azzal, hogy a bérleti díj minimális mértéke 
az önkormányzati helyiségbér aktuális minimális összegével legyen azonos.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal,
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:
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Sásd Város Képviselő-testületének

137/2024. (XI. 14. ) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete tudomásul veszi, 
hogy a Sásd, Rákóczi F. út 3. szám alatti, Fodor István által bérelt 
ingatlanrészre további egy évre a Sásdi ÁMK és Konyhák bérleti 
szerződést köt.
A bérlemény minimális bérleti díja megegyezik a jelenlegi m2-rel 
meghatározott havi bérleti díjjal, illetve a képviselő-testület által a 2025. 
évi költségvetés tárgyalásakor megállapított bérleti díj összegével.
A jelenlegi bérlő ezen feltételek alapján köthet újabb szerződést 2025. 
december 31. napjáig az intézménnyel. Amennyiben jelen feltételek 
szerint nem kíván bérleti szerződést kötni, úgy köteles az ingatlanrészt 
kiüríteni és átadni az intézmény részére 2024. december 31. napjáig.

Határidő: közlésre: november 30.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy az ingatlanra kéijenek 
értékbecslést, ezt követően Sásd tegyen vételi ajánlatot a tulajdonostársaknak.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

138/2024. (XI. 14. ) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Sásd, Rákóczi 
Ferenc út 3. szám alatti óvoda volt bölcsődei utcafronti épületszámya 
tekintetében az ingatlan megosztásának előkészítése, a tulajdonközösség 
megszüntetése érdekében értékbecslés készítését rendeli el.

Határidő: 2025. január 31.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

8./ Sásd, Dózsa Gv. u. 2. szám alatti ingatlanra vásárlási szándék bejelentése 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr, Jusztinger János polgármester elmondta, hogy az OTP Bank Zrt. úgy döntött, hogy a 
sásdi fiókját november 30-ai hatállyal összevonja a dombóvári fiókkal. Erről az 
önkormányzatot hivatalosan tájékoztatták és ezen a megbeszélésen annyiban kérte az 
együttműködésüket, hogy abban az esetben, ha az ingatlant értékesíteni kívánják, akkor ott az 
önkormányzatnak elsőbbségi joga legyen az ajánlattételre. Nagyon sajnálja, hogy így döntött 
az OTP Bank Zrt.
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Tudni kell, hogy nemcsak Sásdot érinti ez a döntés, hanem minden 10000 fő alatti településen 
bezárják a fiókokat, úgy rendezi át az OTP a portfóliáját, hogy elsősorban vállalati ügyfelekre 
koncentrál, és a lakossági kiszolgálást így háttérbe szorítja. Ez egy cégnek a döntése, nincs köze 
az önkormányzathoz, nyilván nem örülnek ennek, de el kell fogadniuk a döntést. Az OTP-nek 
helyet adó ingatlan nagyon frekventált helyen található, fontos önkormányzati érdek az, hogy 
megfelelően hasznosuljon. Fontos lenne, ha az önkormányzat megszerezné ennek 
tulajdonjogát. Jelenleg az ATM automata az épületben üzemel, ennek sorsáról is szó esett a 
tárgyalás során. Az ATM automata továbbra is üzemelni fog a településen. Természetesen, ha 
az ingatlant értékesítik, akkor onnét kikerül majd, amit vagy kívül az épület falán vagy más 
épületen helyeznek el. A megbeszélésen elhangzott az a lehetőség is, hogy mozgóbank 
formájában is működhet majd az OTP a településen. Az ingatlannal kapcsolatban a mai nap 
folyamán beszélt az OTP képviselőjével, aki arról tájékoztatta, hogy februárig elkészítik az 
értékbecslést. Azt kérik az önkormányzattól, hogy az önkormányzat a vételi szándékát írásban 
erősítse meg. A vételár előteremtése komoly tétel az önkormányzat számára. Úgy gondolja, 
hogy a jövő évi költségvetést tekintve gondolkodni kell azon, hogy milyen pályázati 
lehetőségek lehetnek esetleg ingatlanvásárlásra. Lehet, hogy a 2025 februárjában elinduló 
Versenyképes Járások Program ad majd erre lehetőséget. Ez a program 250 mFt-os 
keretösszeget biztosít, amire pályázni lehet, valószínűleg a hivatallal rendelkező 
önkormányzatok polgármestereinek a döntése alapján. Még nem tudni, hogy a pályázati célok 
között szerepel-e ingatlanvásárlás, ha lesz lehetőség, akkor erre majd pályázni fognak. Az 
ingatlannak olyan célt kell találni, ami az egész térséget szolgálhatja. Elmondta, hogy a vételi 
szándék bejelentése még semmilyen önkormányzati kötelezettséggel nem jár, tehát kockázat 
nincs.

Rabb Gvőzőné képviselő megkérdezte, hogy hány m2 nagyságú az ingatlan?

Dr. Jusztinger János polgármester a kérdésre válaszolva elmondta, hogy 215 m2.

Székely Szilárd képviselő elmondta az biztos, hogyha a pénzeszközeiket nem használják 
aktívan, nem fektetnek be, akkor a vagyonuk nem biztos, hogy csökken, mert az infláció 
változó. Jelenleg az ingatlanárak magasan vannak, de ha az OTP kedvező ajánlatot tesz, azt 
meg kell gondolni.

Dr. Kaidon Béla elmondta, hogy az ingatlan belülről felújított állapotban van, nagyon jó 
központi helyen található. A járásszékhely településen nemsokára laborra is szükség lesz. 
Fontos, hogy az önkormányzatnak legyenek tartalékingatlanjai, nem lehet tudni, mikor lesz rá 
szüksége.

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető elmondta, ha az önkormányzat olyan helyzetben 
van, akkor vásárolják meg az ingatlant, ez a későbbiekben biztosan megtérül a közfeladatok 
ellátását tekintve.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy tegyenek 
szándéknyilatkozatot az OTP fiók épületének megvásárlására.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

19



Sásd Város Képviselő-testületének

139/2024. (XI. 14.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester 
előterjesztése alapján úgy döntött, hogy az OTP Bank Zrt. Sásdon 
megszűnt fiókjának épületét (Sásd, Dózsa Gy. u. 2.) anyagi lehetőségei 
függvényében meg kívánja vásárolni.
A Képviselő-testület felhatalmazza polgármesterét, hogy az OTP Bank 
Zrt. felé jelezze az önkormányzat vásárlási szándékát.

Határidő: december 15.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

9.1 Mecsek-Dráva Társulási Tanácsba tag delegálása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a társulási megállapodásról, határozati javaslatról -  a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a Társulástól levél érkezett, amely szerint 
a Társulás Tanácsába tag delegálásáról kell döntenie a testületnek. Az előző ciklusban a sásdi 
polgármester látta el ezt a feladatot, továbbá a Társulás Pénzügyi Bizottságának elnöke is volt.

Pintér Gábor alpolgármester javasolta a testületnek, hogy a Mecsek-Dráva Önkormányzati 
Társulás Tanácsában Sásd Város Önkormányzatát delegáltként Dr. Jusztinger János képviselje.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

140/2024. (XI. 14.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 94. 
§. (2) bekezdésében meghatározott felhatalmazás alapján a Mecsek-Dráva 
Önkormányzati Társulás Tanácsában 2024. november 14-től az önkormányzati 
választási ciklus végéig Sásd Város Önkormányzatát delegáltként Dr. Jusztinger 
János képviselje.

A Delegált a Tanácsban szavazatával teljes körűen képviseli Sásd Város 
Önkormányzatának Képviselő-testületét.

Határidő: közlésre azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester
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Dr. Jusztimier János polgármester megköszönte a testület bizalmát.

10./ Szíjártó Tibor sásdi lakos vételi ajánlata
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a vételi ajánlatról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a vételi ajánlatot mindenki kézhez kapta. 
A vételi ajánlat szerint Szíjártó Tibor szeretné megvásárolni az általa bérelt sásdi 400/2. hrsz-ú 
területet. Ez a sportpálya tartalékterülete, annak idején sem értékesítették, nem lehet tudni 
szükség lesz-e rá.

Székelv Szilárd képviselő véleménye szerint nem szabad a területet értékesíteni.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy a vételi ajánlatot ne fogadja 
el, a nevezett területet ne értékesítse.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

141/2024. (XI. 14.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete nem kívánja 
értékesíteni a sásdi 100/2. hrsz-ú ingatlant, Szíjártó Tibor bérlő erre 
vonatkozó ajánlatát elutasítja.

Határidő: közlésre azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

11./ Sásdi Római Katolikus Egyházközség támogatása, sekrestye felújítása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

r

írásbeli előterjesztés -  a kérelemről -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy Berecz Tibor plébános úr 
közreműködésével elkészült a sekrestye tetőfelújítása. Ennek költsége összesen 1.218.667,-Ft 
volt, ez kifizetésre került. A hívek adományaiból 700 eFt-os támogatást gyűjtöttek. A 
fennmaradó 500 eFt az, amihez az önkormányzat anyagi támogatását kémé. Személyes 
egyeztetésük alkalmával az önkormányzat bármekkora összegű támogatását megköszönte. 
Személy szerint a Pénzügyi Bizottság ülésén javaslatot tett a fennmaradó összeg felére, tehát 
250 eFt anyagi támogatást javasolt.
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Elmondta, hogy jövő nyáron elkészül pályázati pénzből a szoborkert felújítása, amely szerint 
új térköves járda, utcabútorok lesznek, továbbá a kertmozi felújítása is szerepel a pályázatban. 
Nagyon szomorú, hogy az ott lévő kápolna nagyon rossz állapotban van. Nagyon fontos a jövő 
évben, hogy ez is felújításra kerüljön, de ehhez forrást kell biztosítani.

Székely Szilárd képviselő elmondta, hogy a Katolikus Egyházmegyének van 
vagyongazdálkodási szakembere. Véleménye szerint kezdeményezni kellene egy tárgyalást, 
amelynek során tájékoztatnák a stratégiájukat a sásdi ingatlanjaikkal kapcsolatban, mi a várható 
elképzelésük, így az önkormányzat is ennek figyelembevételével tudná kialakítani a saját 
elképzeléseit.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a plébános úr jelezte, hogy szeretné 
felvenni a kapcsolatot a testvértelepüléseik egyházközségeivel.
Javasolta a testületnek, hogy az önkormányzat nyújtson 250 eFt összegű egyszeri, vissza nem 
térítendő támogatást a Sásdi Római Katolikus Plébánia részére a templom sekrestyéjének 
tetőfelúj ításához.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
142/2024. (XI. 14.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 250 eFt összegű 
egyszeri, vissza nem térítendő támogatást nyújt a Sásdi Római Katolikus 
Plébánia részére a templom sekrestyéjének tetőfelújításához. A 
képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés 
aláírására.

Határidő: közlésre azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

12./ Polgármester szabadság ütemtervének jóváhagy ása 
Előadó: Koszorús Tímea jegyző

írásbeli előterjesztés -  a szabadság ütemtervről -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy az év visszalévő három hónapjára az új 
ciklusban újra szükséges az ütemterv elfogadása.
Javasolta a testületnek a kiadott ütemterv elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:
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Sásd Város Képviselő-testületének

143/2024. (XI.14.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
tudomásul veszi Dr. Jusztinger János polgármester 
szabadság ütemezését 2024. október-december hónapokra.

Határidő: 2024. december 31.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

Mivel több napirendi pont nem volt, Dr. Jusztinger János polgármester mindenkinek 
megköszönte a megjelenést, a képviselő-testület zárt ülés keretében folytatta ülésezését.

Kmfí.

\[ /
Dr. Jilsztinger János 
polgqfnpester

V

—
Koszorús Tímea 
jegyző
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Dr. Jusztinger János 

Győri-Korom Viktória 

Pintér Gábor

Rabb Győzőné 

Székely Szilárd 

Takácsné Somogyvári Mária

Urvald Péter
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Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2024. november 14. napján 
megtartott képviselő-testületi ülésen megjelent meghívottak részére

Koszorús Tímea 

Nagy Lajos László 

Dr. Kajdon Béla

Dr. Hevesi Éva

Baranya Vármegyei Kormányhivatal képviseletében:

Galambosné Wágner Éva 

Király Tamás Dávid

Gálné Banizs Gabriella 

Meggyesi Mónika 

Orbán Éva 

Hajós Angéla 

Merk Zsolt 

Csirke Csaba 

Bíró Józsefné 

Orsós Józsefné 

Ambrus Attila
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